"TAIWAN TRIO VIENNA"

Thursday 12.05.2011, Plenary Hall, University of Ljubljana



女中音 彭玉伶

台灣省桃園縣人,五歲開始學習聲樂。畢業於基隆高中音樂班,2007年至維也納就讀維也納普萊納音樂學院(Vienna Prayner Konservatorium),現師事於Maria Loidl。

Yulin PENG, Mezzo Soprano

was born in Taoyuan County of Taiwan. She started to learn vocal music when she was 15 and graduated from the music-specialized class of Keelung high school. In 2007 she attended the Vienna Prayner Konservatorium in the class of her current teacher Maria Loidl.

陳惠恩 小提琴/鋼琴

1988年出生於台北,七歲開始學習小提琴。2006年畢業於國立師大附中高中部音樂班。2007年起就讀於國立維也納音樂及表演藝術大學(Universität für Musik und darstellende Kunst Wien)小提琴演奏科,師事C.Dallinger。

Huei-En CHEN Violin/Piano

She was born in Taipei City, Taiwan in 1988. At the age of 7, she began violin studies. In 2006, she graduated from the music class of senior high school of National Taiwan Normal University. In 2007, she attended University of Music and performing Arts Vienna, where she studied violin performance with Christian Dallinger.

王冠傑 單簧管/鋼琴

1991出生於台灣彰化,十歲開始學習雙簧管。2006年畢業於新民國中音樂班,2007年至維也納普萊納音樂學院(Vienna Prayner Konservatorium)就讀,現師於 Naka Makoto。

Kuan-Chieh WANG Clarinet/ Piano

He was born in Changhua, Taiwan in 1991. At the age of 10, he began clarinet studies. In 2006, he graduated from the music class of Shin Min junior high school. In 2007, he attended Vienna Prayner Konservatorium, where he studied clarinet performance with Naka Makoto.

Repertoire:

1.望春風 Desire to the Spring Breeze	詞:李臨秋	曲:鄭雨賢
2.天佑台灣 God bless Taiwan	詞:鄭智仁	曲:鄭智仁
3. 感恩的心 Heart of Thanksgiving	詞:陳樂融	曲:陳志遠
4.遊子回鄉 Returning to Homeland	詞:鄭玉兒	曲:蕭泰然
5.玫瑰三願 Three Wishes of a Rose	詞:龍七	曲:黃自
6.福爾摩莎頌 Formosa Our Dream & Love	詞:鄭智仁	曲:鄭智仁